

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

RESTRICTED

W.17/27

16 novembre 1960

Distribution limitée

PARTIES CONTRACTANTES

Dix-septième session

NEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII - 1960

Demande de prolongation du délai de notification

Le gouvernement de la République Dominicaine, pour la Liste XXIII, et le gouvernement du Royaume des Pays-Bas, pour la Liste II - section D, Antilles néerlandaises, ont demandé que le délai prescrit pour la présentation des notifications au titre du paragraphe 1 de l'article XXVIII soit prolongé jusqu'au 30 novembre 1960.

Les PARTIES CONTRACTANTES ont accordé des prolongations analogues, pendant la session en cours, aux gouvernements de l'Autriche, du Canada, de la Fédération de la Rhodésie et du Nyassaland, de l'Union Sud-Africaine et des Etats-Unis.

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

RESTRICTED

W.17/27

16 November 1960

Limited Distribution

CONTRACTING PARTIES
Seventeenth Session

ARTICLE XXVIII NEGOTIATIONS - 1960

Request for Extension of Time-Limit for Notification

The Government of the Dominican Republic with respect to Schedule XXIII and the Government of the Kingdom of the Netherlands with respect to Schedule II - Section D, Netherlands Antilles, have requested an extension of the time-limit for the submission of notifications under paragraph 1 of Article XXVIII until 30 November 1960.

Similar extensions have been granted by the CONTRACTING PARTIES at the present session to the Governments of Austria, Canada, Federation of Rhodesia and Nyasaland, South Africa, and the United States.